

## Mødereferat

Mødet	
<b>Dato og tidspunkt:</b> d. 08-03-2017	<b>Agenda:</b> <ul style="list-style-type: none"><li><input type="checkbox"/> Velkomst / Godkendelse af dagsorden</li><li><input type="checkbox"/> Status økonomi</li><li><input type="checkbox"/> Projektliste</li><li><input type="checkbox"/> Lortespand</li><li><input type="checkbox"/> Forsikring</li><li><input type="checkbox"/> Skrivelse til ejendomsmæglere</li><li><input type="checkbox"/> Ændring af vedtægter</li><li><input type="checkbox"/> Oprydning Eng</li><li><input type="checkbox"/> Generalforsamling</li><li><input type="checkbox"/> Evt.</li><li><input type="checkbox"/> Næste møde/ sted?</li></ul>
<b>Formål:</b> Bestyrelsesmøde grundejerforeningen Lassensminde	
<b>Deltagere:</b> Thomas Høimark Jakob Markvart Sanne Brendstrup Pedersen Henrik Jørgensen Dennis Pedersen	
<b>Afbud:</b> Jette Thor Nielsen Heinz Dueholm Louise Anderson	
<b>Referent:</b> Susanne Brendstrup Pedersen	
<i>Referat er godkendt af alle deltagere pr. mail.</i>	
<b>Velkomst /Godkendelse af dagordenen:</b> Velkomst af Thomas – dagsorden godkendt.	
<b>Status økonomi:</b>	Jette var ikke til mødet, men havde afleveret regnskab til Thomas, som havde været i dialog med bilagskontrollant.
<b>Projektliste:</b>	Møbler – Thomas havde fundet en løsning. Det blev aftalt at man sammen skulle kigge på den fysiske placering af disse. Træer – Jakob sørger for indkøb af disse inden d. 6-5.
<b>Lortespand:</b>	Henrik har haft sendt mail til kommune om dette og har talt med Amanda Madsen fra kommunen og sagen er igang. Dennis påpegede at der med det nye sortering af affald, så skulle der findes en løsning.

## Mødereferat

Henrik rykker for løsning med kommune.

### Forsikring:

Henrik har været i dialog med Top Danmark for at få et tilbud omkring forsikring – dette som alternativ til parcedejernes landsforening. Vilkår kan ses på : [www.topdanmark.dk/vilkaar/erhverv](http://www.topdanmark.dk/vilkaar/erhverv). Dette skal bruges til generalforsamlingen

### Skrivelse til

### ejendomsæglere:

Heinz og Sanne´s forslag blev gennemgået, og Sanne udfærdiger et dokument ud fra denne gennemgang.

### Ændring af vedtægter:

Følgende ændringer er forslag til rettelse af vedtægter.

§6

Kontingentet forfalder til betaling hvert års 1. juni.

rettes til

Kontingentet forfalder til betaling hvert års 1. juli.

§10

Bestyrelsen konstituerer sig selv med formand, næstformand, kasserer og sekretær.

Rettes til

Bestyrelsen konstituerer sig selv med formand, Næstformand og kasserer.

Referat underskrives af de tilstedeværende medlemmer.

Rettes til

Referat fremsendes efter møde til deltagere, som godkender referatet pr. mail til referenten.

§12

Formanden - eller i hans fravær næstformanden - leder bestyrelsesmøderne, og har i tilfælde af stemmelighed den afgørende stemme.

Rettes til

Formanden - eller i dennes fravær næstformanden - leder bestyrelsesmøderne, og har i tilfælde af stemmelighed den afgørende stemme.

§19

Kassereren modtager foreningens i9ndtægter, og

## Mødereferat

udbetaler alle af formanden anerkendte udgifter rettes til.

Kassereren modtager foreningens indtægter, og udbetaler alle af formanden anerkendte udgifter.

### Arbejdsdag Engen:

Lørdag d. 6-5-2017 kl. 09.00 arbejdsdag på Engen. Grundejere skal opfordres til at deltage.

### Generalforsamling:

D. 30-05-2017. Kl. 19.30

Indbydelse skal ske allersenenest d. 09-05-2017

Thomas og Sanne sørger for at lave indbydelsen.

### Evt.:

Thomas informerede om årets Sankt Hans arrangement. Vi skal melde retur om hvilke opgaver som vi kan påtage os.

### Næste møde/ sted?

19-04-2017 kl. 19.30 hos Henrik.

### Mailadresser på

#### Medlemmer:

Thomas Høimark – [Domma@mail.dk](mailto:Domma@mail.dk)

Susanne Brendstrup Pedersen – [sanne.b.pedersen@dk.dsv.com](mailto:sanne.b.pedersen@dk.dsv.com)

Jette Thor Nielsen – [jettethornielson@gmail.com](mailto:jettethornielson@gmail.com)

Jakob Markvart – [markvart.lys@gmail.com](mailto:markvart.lys@gmail.com)

Heinz Willemoes Gredal Dueholm – [heinz.dueholm@icloud.com](mailto:heinz.dueholm@icloud.com)

Henrik Jørgensen – [henrik.j@privat.dk](mailto:henrik.j@privat.dk)

Dennis Pedersen – [Dotp@live.dk](mailto:Dotp@live.dk)

Louise Anderson – [louiseanderson79@hotmail.com](mailto:louiseanderson79@hotmail.com)

## Mødereferat

Projektplan	Resultat	Hvornår	Opfølgning
Borde og bænke på engen	Skabe et miljø med borde og bænke	Deadline 1/5	Ansvarlig for indkøb Thomas
"Lær hinanden af kende dag"		Forår 2017	Jan/feb. 2017
Træer på engen	Skabe godt miljø	Forår 2017	Ansvarlig for indkøb Jakob
Deklaration			
Vedtægter til næste generalforsamling	Er i gang		
Forsikringer	Henrik arbejder videre til næste møde		